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Résumeé :

La présente étude vise a identifier le stress psychologique chez les
enseignants en éducation spécialisée et s est donc concentrée sur :le
probleme de la détermination du niveau de stress psychologique chez
les enseignants spécialisés ? pour répondre a cette question ,nous nous

sommes appuyés sur |‘approche clinique a partir d’'une étude de cas.

Pour analyser les données et collecter des information un échantillon de
trois cas d’enseignants en éducation spécialisée a été sélectionné pour
évaluer leur niveau de stress psyvhologique .les outils de recherche
étaient les suivants :nous avons utilisé Iéchelle perception du stress
psychologique.les outils de recherche étaient les suivants :nous avons
utilisé I'échelle de perception du stress également utilisé des guides

d’entretien et d'observation. les données ont été analysées déterminer



le niveau de stress psychologique chez les enseignants en éducation

Spécialisée.
Abstract:

The current study aims to identify psychological stress among special

education teachers, and thus it was focused on:

The problem of determining the level of psychological stress among

special education teachers?

To answer this question, we set the following hypothesis:

Special education teachers are exposed to psychological pressure.
In the study, we relied on the clinical approach using a case study.

To analyze the data and collect information, a sample of three special
education teacher cases was selected, and we used approved

measurement tools to assess their level of psychological stress.
The search tools were as follows:

We used the Wefstein Psychological Stress Perception Scale and
conducted personal interviews to collect data. We also used interview
and observation guides. The data were analyzed to determine the level

of psychological stress among special education teachers.

The study revealed that special education teachers suffer from high

levels of psychological stress, and therefore the hypothesis was verified:

Special education teachers are exposed to psychological pressure
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